

西澳珀斯 | 探索尖峰石陣沙漠 Pinnacles Day Tour

3夜[出發日期：至2024年3月28日] | 3 Nights [Travel Period：Till 28Mar2024]



- ✓ 國泰航空來回經濟客位機票
Round trip economy class air ticket on CX
- ✓ 尖峰石陣一日遊
Pinnacles Day Tour
- ✓ 3晚珀斯酒店住宿
3 nights Perth hotel accommodation



從珀斯 (Perth) 向北走，沿著金色海灘和廣闊蔚藍的印度洋駕車到另一個世界，沿著景觀公路或步行小徑進入尖峰石陣石陣 (Pinnacles)。類似月球的尖峰石陣形成了澳州最獨特、最迷人的自然景觀之一。

數百萬年以來，數千座高大的石灰岩尖頂從南本國家公園 (Nambung National Park) 的黃色沙漠上詭異地升起，您可以從參觀尖峰石陣沙漠探索中心，在展示中解說到尖峰石陣的故事，感受水和風的自然力量。

完成尖峰石陣的旅程，抵達以驚人的西部岩石龍蝦著稱的海濱漁村賽凡提斯 (Cervantes) 享用美味的龍蝦午餐。然後前往乾渴角 (Thirsty Point) 步行在美麗的白色海灘，欣賞藍寶的海水和附近的島嶼。



西澳珀斯 | 探索尖峰石陣沙漠 Pinnacles Day Tour

3夜[出發日期 : 至2024年3月28日] | 3 Nights [Travel Period : Till 28Mar2024]



尖峰石陣一日遊 Pinnacles Day Tour

被帶入尖峰石陣沙漠並沿著4公里的小徑行駛，在獨特的尖峰石陣迷人現像中漫步，將有獨特的體驗。看到成千上萬的石灰石柱，就像一個古老的廢墟。從地質學上是一種現代現象，距今已有350萬年之久，太神奇了！在賽凡提斯享用午餐，然後前往乾渴角的白色沙灘。然後，欣賞塞提斯湖和Stromatolites，這是地球上最早的生命形式之一。

After pickup, the first stop is morning tea at seaside town Lancelin and take a browse on the coast. Next is an informative visit to the Pinnacles Desert Discovery Interpretive Centre. We drive into the Pinnacles Desert along a four-km trail where you will have the unique experience of walking among the fascinating phenomenon of the Pinnacles.

Witness the Pinnacles Desert that contains thousands of limestone pillars, resembling an ancient ruin. Then enjoy a delicious lunch at Lobster Shack Cervantes, before a drive to Thirsty Point to walk along the beautiful white sandy beaches, view sparkling aquamarine waters, and the nearby islands.

Visit Lake Thetis to view the Stromatolites, one of the earliest forms of life on our planet. Early cyanobacteria in stromatolites are thought to be responsible for increasing the amount of oxygen in the primeval Earth's atmosphere through their continuing photosynthesis. They were the first known organisms to photosynthesize and produce free oxygen. Lake Thetis Stromatolites are approximately 3000 years old. Another of Western Australia's natural wonders.

Start Time - 0800 am

Finish Time - approx 0430 pm

Pick-up Location – Selected Perth city accommodation

Tour Highlights –

- Luxury coach travel
- Experience and exhilarating 4WD dune adventure
- Entry Fee to Nambung National Park (Pinnacles Desert) included
- Dune sand boarding



1人成行 GV1

有關套票的條款及細則請參閱最後一頁 Page 2 of 4

Tour Code : CXPERPDT02

Ref No. : 40868

WWW/27SEP23/300



For reservation & enquiry, please contact hotline 訂購及查詢，歡迎聯絡顧客服務熱線

☎ 9138 5030

☎ 2313 9800

✉ itravel@hkwtl.com

🌐 westminstertravel.com

Licence No. 350488

西澳珀斯 | 探索尖峰石陣沙漠 Pinnacles Day Tour

3夜[出發日期：至2024年3月28日] | 3 Nights [Travel Period : Till 28Mar2024]

費里曼圖市集
(Fremantle Markets)



- ✓ 國泰航空來回經濟客位機票
Round trip economy class air ticket on CX
- ✓ 尖峰石陣一日遊
Pinnacles Day Tour
- ✓ 3晚珀斯酒店住宿
3 nights Perth hotel accommodation

珀斯精選酒店

ibis Styles East Perth

<https://all.accor.com/hotel/9318/index.en.shtml>

Standard Room

Bed Type: King/Twin Beds
續住每晚: HK\$810+ | 不包早餐

成人佔半房
(每位)

\$6,520+

Vibe Hotel Subiaco Perth

<https://vibehotels.com/book-accommodation/perth/hotel-subiaco/>

Guest Room

Bed Type: King Bed
續住每晚: HK\$1210+ | 不包早餐

成人佔半房
(每位)

\$6,990+

Holiday Inn West Perth

www.ihg.com/holidayinn/hotels/us/en/west-perth/perpw/hoteldetail

Standard Room

Bed Type: King/Twin Beds
續住每晚: HK\$1250+ | 包早餐

成人佔半房
(每位)

\$7,020+

※ 套票以淡季價格計算，於旺季、週末及假期前夕或大型節日期間出發，需另付附加費。詳情向本社職員查詢為準



西澳州博物館 (WA Museum Boola Bardip Perth Cultural Centre) 每週六上午11點，遊客將體驗45分鐘的免費活動，每週來自不同努恩嘎人表演團體的慶祝舞蹈。表演者通過歌曲、舞蹈和語言分享他們豐富的文化和歷史。



For reservation & enquiry, please contact hotline 訂購及查詢，歡迎聯絡顧客服務熱線

☎ 9138 5030

☎ 2313 9800

✉ itravel@hkwtl.com

🌐 westminstertravel.com

Licence No. 350488

1人成行 GV1

有關套票的條款及細則請參閱最後一頁

Page 3 of 4

Tour Code : CXPERPDT02

Ref No. : 40868

WWW/27SEP23/300

西澳珀斯 | 探索尖峰石陣沙漠 Pinnacles Day Tour

3夜[出發日期 : 至2024年3月28日] | 3 Nights [Travel Period : Till 28Mar2024]

美麗的桑多福德天鵝谷莊園(Sandalford)
成立於1840年，是澳洲歷史最悠久、規模最大、最著名的優質葡萄酒生產商之一
，距離珀斯市僅20分鐘路程。



國泰航空珀斯機票附加費表

CX Perth Airfare Surcharge

出發日期: 至2024年3月28日

Travel Period : Till 28 Mar 2024

1 人成行 GV1			
Departure	Adult	Booking class	Ticket validity
		International	
Till 30Jun23	---	N	Max. 3 months
	\$1400	S	
	\$3800	V	
Domestic fares are subject to change, please refer to GDS fare for detail			

- Price Includes :
- Round trip economy class air ticket between Hong Kong and Perth on CX
 - Pinnacles Day Tour (GV2)
 - 3 nights Perth hotel accommodation
 - HK\$100,000 Travel Insurance [Zurich Insurance (Hong Kong) 24-hour emergency hotline+852-2886-3977]
 - & 0.15% TIC Levy

- Terms & Conditions :
- Package price is per person (in HK\$) and valid between **28Sep2023 – 28Mar2024**; and hotel stay must be completed by 30 Mar 2024
 - Booking class : N Ticket validity : Max.3 months
 - International flights valid on CX only
 - Twin room is based on 2 single beds or 1 double bed
 - Airport tax, HK security charge & fuel surcharge(if any) are not included
 - A non-refundable deposit of HK\$1000 per person required upon reservation
 - Full payment must be made after confirmation with no refund
 - Upon confirmation, any amendment is subject to company's discretion
 - All prices and conditions are subject to change without prior notice
 - Check whether the Security Bureau has issued any [Outbound Travel Alert](#) for your destination before firming up your travel plan to ensure personal safety
 - A service fee of HK\$30 will be collected for each ticket issued

- 費用包括：
- 國泰航空來回香港與珀斯經濟客位機票
 - 尖峰石陣一日遊 (2人同行)
 - 3晚珀斯酒店住宿
 - HK\$100,000旅遊保險(蘇黎世保險(香港) 24小時緊急支援服務+852-2886-3977)
 - 0.15% 旅遊業賠償基金
- 條款及細則：
- 以上套票價錢以每成人計算，有效日期至2024年3月28日；酒店入住必須於24年3月30日或之前完成
 - 訂位代號：N 機票有效期：最長3個月
 - 國際航班只適用於CX航班
 - 雙人房之房種為2張單人床或1張雙人床
 - 費用包括費用並未包括兩地機場稅，香港機場保安稅及燃油附加費(如適用)
 - 訂位時須繳交訂金港幣每位\$1000
 - 餘款需於機票及酒店確認後繳付及恕不退還
 - 於機票及酒店確認後，如需更改本公司擁有最終決定權
 - 所有費用如有更改，恕不另行通知
 - 為確保自身安全，旅客在落實行程前，應留意保安局有沒有對目的地發出[外遊警示](#)
 - 每發出機票乙張，收取港幣\$30服務費